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Protokół nr 48 

 

z posiedzenia Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej z dnia 27 sierpnia 2014 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji obecni zgodnie z listą obecności stanowiącą zał. nr 

1 do protokołu, przedstawiciele Urzędu Gminy: Wójt Gminy Pabianice H. Gajda, Skarbnik Gminy 

M. Nowicka oraz Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej M. Mielczarek. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej M. 

Muszczak. 

 

Tematy posiedzenia były następujące: 

1. Ocena przygotowań placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 

2014/2015.  

2. Analiza materiałów na sesję.  

3. Sprawy różne.  

 

Radni w pierwszej kolejności zajęli się realizacją pkt. 3 i 2 porządku posiedzenia. Następnie, o godz. 

10.30, wyjechali do placówek oświatowych w celu oceny przygotowań tych placówek do rozpoczęcia 

nowego roku szkolnego.  

 

 

Ad. pkt 3 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

W dalszej kolejności głos zabrał Wójt, który przedstawił kilka spraw. Poinformował, że kończy się 

umowa na dofinansowanie linii busowej nr 4 Pabianice-Łódź. Wójt zaproponował przedłużenie 

umowy z przewoźnikiem do końca br. Obecnie przewoźnik wystąpił o dofinansowanie w kwocie ok. 

3 200 zł, ze względu na zmianę trasy.  

 

Radni byli zdania, że skoro mieszkańcy są zadowoleni z funkcjonowania linii, to należy przedłużyć 

umowę. 

 

Poinformował również, że Państwo P. z Piątkowiska wystąpili o lokal socjalny ze względu na 

eksmisję z dotychczasowego miejsca zamieszkania. Zgodnie z prawem taki lokal się należy. Wójt 

zaproponował mieszkanie w budynku po posterunku policji w Piątkowisku, przy czym należy takie 

mieszkanie wyremontować.  

 

Następnie Wójt przypomniał, że 19 września odbędą się dożynki powiatowo-gminne organizowane 

przez Gminę Pabianice. Rozpoczęcie planuje się na godz. 14:00. A w pierwszych dniach października 

odbędą się obchody 150-lecia istnienia Szkoły Podstawowej w Petrykozach. 

 

Dalszych uwag, ani pytań nie było. 

 

Ad. pkt 2. 

 

Wójt przedstawił projekty uchwał od nr roboczego LIV/A/2014 do LIV/G/2014, co stanowi zał. od 

nr 4 do nr 10. Poinformował ponadto, że projekt uchwały o nr LIV/H/2014 w sprawie zmiany statutu 

gminy Pabianice, co stanowi zał. nr 11, zostanie omówiony na sesji przez Sekretarz Gminy A. 

Chodasewicz-Izaszek.  
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Wójt udzielił z kolei dodatkowych wyjaśnień w kwestii projektu o nr LIV/F/2014. Zauważył, że 

droga wojewódzkiej nr 485, która przebiega przez Bychlew zostanie jedynie wyremontowana. Gmina 

zawarła z Sejmikiem Województwa porozumienie w sprawie przekazania dotacji na remont chodnika 

i wyprofilowanie rowów. Pozostanie tam jednak problem odwodnienia. Projekt takiego odwodnienia 

należałoby wykonać w przyszłym roku. Projekt uchwały dotyczył również przekazania dodatkowych 

70 tys. zł na budowę świetlicy wiejskiej w Jadwinie. Po przeprowadzeniu procedury przetargowej 

okazało się, że najniższa oferta przekracza kwotę zarezerwowaną w budżecie na ten cel. Trzeba jak 

najszybciej podpisać umowę z wykonawcą. W innym przypadku Gmina nie zdąży rozliczyć dotacji. 

 

Uwag do wyżej przedstawionych informacji nie zgłaszano.  

 

Pracownik GOPS K. Olejnik omówiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Wojewódzkiej 

Karty Dużej Rodziny. Przedstawiła również propozycję ulg jakie mogłaby wprowadzić Gmina, co 

stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

 

Radni wyrazili własne opinie w tym temacie.  

 

W propozycjach ulg rozszerzono katalog podmiotów, które mogłyby korzystać ze szczepień 

przeciwko HPV. Zamiast słowa „dziewczęta” zaproponowano słowo „młodzież”. 

 

Przewodniczący zauważył, że wcześniejsze Komisje zaproponowały stworzenie programu szczepień 

dla młodzieży. 

 

Również Komisja Samorządowo-Społeczna i Organizacyjna postawiła wniosek w tej sprawie. 

Wniosek brzmi następująco: utworzenie programu szczepień przeciwko wirusowi HPV dla 

młodzieży gminnej w wieku 14-16 lat przy współpracy Urzędu Gminy z Gminnym Ośrodkiem 

Pomocy Społecznej i Gminnym Ośrodkiem Zdrowia. 

 

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie. 

 

K. Olejnik dodała, wracając do tematu ulg dla rodzin wielodzietnych, że na jednej z wcześniejszych  

Komisji radny A. Jaksa zauważył, że przy ulgach za opłaty za wodę należałoby rozdzielić płatność 

za wodę i kanalizację, która w kilku miejscowościach już funkcjonuje. 

 

Wójt stwierdził, że można uwzględnić stan wodomierza. Był jednak zdania, że opłaty za kanalizację 

nie powinny być objęte ulgami, ponieważ nie wszyscy są podłączeni do kanalizacji, a to oznacza 

nierówne traktowanie. 

 

Z kolei radna Z. Kasperska uważała, że nie należy na początek wprowadzać zbyt wielu ulg. Można 

je wprowadzać stopniowo. 

 

Dalszych uwag w tym temacie nie było. 

 

K. Olejnik poinformowała jeszcze o pikniku rodzinnym organizowanym przez GOPS dnia 20 

września br. 

 

Wójt natomiast krótko poinformował o remontach jakie zostały przeprowadzone w szkołach 

znajdujących się na terenie gminy. 
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Dalszych uwag, ani pytań nie było. Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji.  

      

 

        Posiedzeniu 

 Komisji przewodniczył 

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Społecznej  

  Marek Muszczak  

 

 

 

 

 

 

 

 


